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Çalışkan Gençlik
ve Spor Bakanı
Bak'ı Nevşehir'e
davet etti

"Kargo
dolandırıcılığı"
operasyonunda
9 tutuklama
Nevşehir'de Projeli
Nitelikli Dolandırıcılık 
Operasyonu'nda yakalanan 
11 şüpheliden 9'u tutuklandı.

KOZAKLI'DA GENÝÞLETÝLMÝÞ TEÞKÝLAT TOPLANTISI YAPILDI ■ 6'DA DOWN SENDROMLU ALPEREN, ALTIN MADALYA ÝÇÝN YÜZECEK ■ 8'DEYILIN SON BELEDÝYE MECLÝS TOPLANTISI YAPILDI ■ 3'TE

HABERiN EVAM D I SAYFA 4'TE

Gençlik ve Spor Bakanlığına bağlı 
Kredi ve Yurtlar Kurumunun Kozaklı'da 
yapılan 320 kapasiteli kız öğrenci 
yurdu inşaatında sona gelindi.

HABERiN DEVAMI SAYFA 6'DA

Nevşehir'in 4. Organize Sanayi Bölgesi kuruldu
Nevşehir'in 4. Organize Sanayi Bölgesi olan 
“Nevşehir Avanos Kapadokya Organize 
Sanayi Bölgesi” kuruldu. OSB'nin ilk 
yönetim kurulu toplantısı gerçekleştirildi.

Makine mühendislerine şilt takdim edildiMakine mühendislerine şilt takdim edildiMakine mühendislerine şilt takdim edildi
Türkiye Makine Mühendisleri Odası (TMMO) Kayseri Şubesine bağlı Türkiye Makine Mühendisleri Odası (TMMO) Kayseri Şubesine bağlı 
Nevşehir temsilciliği, tarafından  mesleğinde 25, 30, 35, 40 ve 45. yıllarını Nevşehir temsilciliği, tarafından  mesleğinde 25, 30, 35, 40 ve 45. yıllarını 
tamamlayan makine mühendislerine meslek onur şilti takdim etti.tamamlayan makine mühendislerine meslek onur şilti takdim etti.

Türkiye Makine Mühendisleri Odası (TMMO) Kayseri Şubesine bağlı 
Nevşehir temsilciliği, tarafından  mesleğinde 25, 30, 35, 40 ve 45. yıllarını 
tamamlayan makine mühendislerine meslek onur şilti takdim etti.

Bulduğu parayı sahibine teslim etti
Nevşehir'de bir genç, yüklü miktarda 
para kaybetti. Parayı bulan Murat 
Adıyaman, paranın sahibine 
ulaşarak bulduğu parayı teslim etti.

Gazi Stadı yeniden Nevşehir Belediyesinde

Gazi Stadyumu'nun Nevşehir Belediyesine 
tahsis süresi 3 yıl daha uzatıldı.

Taş Köprü'de tarihi doku korunuyor
Avanos'un 
simgelerinden 
Taş
Köprü'nün 
restorasyon 
çalışmalarında 
tarihi doku 
korunuyor.

HABERiN DEVAMI SAYFA 3'TE

HABERiN DEVAMI SAYFA 5'TE

HABERiN DEVAMI SAYFA 6'DA
HABERiN DEVAMI
SAYFA 4'TE

HABERiN DEVAMI SAYFA 5'TE
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ALPASLAN KÖRÜKCÜ - ÖZLEM EKİCİ
YASEMİN EKİCİ

MUHABİRLER

SEZER ALTUNOK
SAYFA EDİTÖRÜ

UETS (ULUSAL ELEKTRONİK TEBLİGAT SİSTEMİ) ADRESİ
25969-92279-76737

Milli Eğitim Müdürü Yazıcı'dan Milletvekili Özgün'e ziyaret

NEVÜ'den yapılan açıklamaya 
göre, Eğitim Fakültesi Şehit Eren 
Bülbül Konferans Salonu'nda 

düzenlenen programa; NEVÜ Rektör 
Yardımcısı Prof. Dr. Özlem Fındık, Eğitim 
Fakültesi Dekan Yardımcısı Doç. Dr. 

Şeyhmus Aydoğdu, NEVÜ Engelsiz 
Üniversite Birim Koordinatörü Dr. Öğr. 
Üyesi Umut Yücel, öğrenciler ve 
davetliler katıldı. 
NEVÜ Eğitim Fakültesi Özel Eğitim 
Öğretmenliği Bölümü öğrencilerinin 
İstiklal Marşı'nı Türk işaret dili ile 
okumalarıyla başlayan programa davetli 
konuşmacı olarak katılan H. Rasim Uzer 
Özel Eğitim Meslek Lisesi Müdürü Yusuf 
Çağlayan, zihin yetersizliği ve otizm 
spektrum bozukluğu olan bireylerde 
karşılaşılan sorunlara değindi.  Özel 
Eğitim Öğretmeni Filiz Göç ise işitme 
yetersizliği olan bireylerin eğitiminde 
yaşanan dil karmaşası üzerine konuştu.
Program, NEVÜ Rektör Yardımcısı Prof. 
Dr. Özlem Fındık'ın katılımlarından ve 
katkılarından dolayı H. Rasim Uzer Özel 
Eğitim Meslek Lisesi Müdürü Yusuf 
Çağlayan ve Özel Eğitim Öğretmeni Filiz 
Göç'e teşekkür belgesi takdimi ile sona 
erdi.  BÜLTEN

NEVÜ'de “Özel Gereksinimli Bireylerin
Karşılaştıkları Sorunlar” temalı seminer düzenlendi

Nevşehir İl Milli Eğitim Müdürü Yusuf 
Yazıcı, AK Parti Nevşehir Milletvekili 
Süleyman Özgün'ü ziyaret etti.

Nevşehir Hacı Bektaş Veli Üniversitesi (NEVÜ) Engelsiz Üniversite Birimi 
tarafından “3 Aralık Dünya Engelliler Günü” dolayısıyla “Özel Gereksinimli 
Bireylerin Karşılaştıkları Sorunlar” temalı seminer düzenlendi.

l Milli Eğitim Müdürü Yazıcı, Türkiye 

İBüyük Millet Meclisinde (TBMM) 
Milletvekili Özgün'e ziyarette bulundu.

Ziyarette bir süre sohbet eden Özgün ve 
Yazıcı, Nevşehir eğitimi hakkında 

istişarelerde bulundu. İl Müdürü Yazıcı 
ziyaretin anısına Milletvekili Özgün'e 
hediye takdim etti. Özgün de ziyarette 
duyduğu memnuniyeti dile getirerek, 
teşekkür etti. HABER: ÖZLEM EKİCİ

Gıda kontrol çalışmaları görüşüldü
Nevşehir İl Tarım ve Orman Müdürlüğünde Gıda Kontrol 
Çalışmaları Değerlendirme Toplantısı gerçekleştirildi.
Gıda Kontrol Çalışmaları Değerlendirme 
Toplantısı, Nevşehir İl Tarım ve Orman 
Müdürü Özgür Memiş Başkanlığında ilgili 
şube müdürü ve gıda kontrolörlerinin 

katılımıyla gerçekleştirildi.
Toplantıda, 2023 yılı gıda denetim 
çalışmaları ve 2024 yılı hedefleri 
değerlendirildi. HABER: YASEMİN EKİCİ

Başkan Özmen'den
Baltacı'ya ziyaret

Nevşehir Sebzeciler, Meyveciler ve Pazarcılar 
Esnaf Odası Başkanı Selim Özmen, Sosyal 
Güvenlik İl Müdürü Mehmet Baltacı'yı ziyaret etti.

zmen, Sosyal Güvenlik İl 

ÖMüdürlüğünü ziyaret ederek 
Müdür Baltacı ile görüştü.

Başkan Özmen oda olarak yaptıkları 
çalışmalar hakkında bilgi verirdi. 
Baltacı da 2023 yılı bilgilendirme ve 
rehberlik programı kapsamında sivil 

toplum kuruluşu ve meslek gruplarına 
bilgilendirme faaliyetleri yaptıklarını 
belirterek, sosyal güvenlik uygulamaları 
hakkında bilgi verdi. 
Baltacı, ziyaretten duyduğu 
memnuniyeti dile getirerek Özmen'e 
teşekkür etti. HABER MERKEZİ
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Nevşehir'in 4. Organize Sanayi Bölgesi 
olan “Nevşehir Avanos Kapadokya 
Organize Sanayi Bölgesi”nin ilk yönetim 
kurulu toplantısı yapıldı.
Valilik toplantı salonunda yapılan 
toplantıya Vali Ali Fidan, AK Parti 
Milletvekilleri Süleyman Özgün, Emre 
Çalışkan, MHP Milletvekili Filiz Kılıç, 
Avanos Belediye Başkanı Celal Alper İbaş, 
Nevşehir Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı 
Arif Parmaksız, İl Özel İdaresi Genel 
Sekreteri Kamil Duru, AK Parti İl Başkanı Ali 
Kemikkıran, MHP İl Başkanı Adnan Doğu, İl 
Genel Meclisi Başkanı Gürbüz Dinç ve ilgili 
kurumların yetkilileri katıldı.
“OSB'LERİN EKONOMİK KATKISI 
BÜYÜK”
OSB'lerin yatırımcılara sağladığı önemli 
teşvik ve avantajlarla, ülkemizin kalkınma 
hamlelerinde; yatırım, üretim, istihdam ve 
ihracatın artırılmasında çok önemli bir role 
sahip olduğunu belirten Vali Fidan, 
“OSB'ler kurulmuş oldukları bölgelerin, il 
ve ilçelerin ekonomik yönden gelişmesine 
büyük katkılar sağlarken, aynı zamanda 
sosyal hayatın gelişmesini de olumlu 
yönde etkilemektedir. Bu yönüyle eşsiz 
doğal güzellikleri, tarihi ve kültürel 
zenginlikleriyle Türkiye'nin en önemli 
turizm merkezlerinden olan Nevşehir'in 
sanayi yönüyle de gelişmesi ve ilerlemesi, 
ilimizin turizm, tarım ve ticaret yanında 
çevreye duyarlı olmak şartıyla güçlü bir 

sanayiye de sahip olabilmesi için yeni 
OSB'ler kurulması, mevcut OSB'lerin ise 
imkanlar ölçüsünde genişlemesi ve 
büyümesi en öncelikli çalışma konularımız 
arasında yer almaktadır.” dedi.
“YATIRIMLARIN HIZLI BİR ŞEKİLDE 
TAMAMLANMASINI AMAÇLIYORUZ”
“Nevşehir Avanos Kapadokya Organize 
Sanayi Bölgesi” ismiyle yeni bir OSB'nin 
kuruluş aşamasını başarı ile 
tamamladıklarını kaydeden Vali Fidan, 644 
bin metrekare alan üzerinde OSB kuruluş 
sürecinin 27 Ocak 2022 tarihinde 
imzalanan ön protokol ile başladığını 
hatırlattı.
Fidan, iştirakçi kurumlardan Nevşehir 
Valiliği İl Özel İdaresinin yüzde 40, 
Nevşehir Ticaret ve Sanayi Odasının yüzde 
40 ve Avanos Belediye Başkanlığının 
yüzde 20 ortaklık payına sahip olduğunu 
söyledi.
Süreç hakkında bilgi veren Vali Fidan, 
“Bugün burada bismillah diyerek Nevşehir 
Avanos Kapadokya OSB'nin ilk Yönetim 
Kurulu Toplantısını gerçekleştiriyoruz. 
Toplantımızı müteakip, Sanayi ve Teknoloji 
Bakanlığımızın OSB Kuruluş Protokolünü 
onaylaması ile Nevşehir'imizin 4. Organize 
Sanayi Bölgesi tüzel kişilik kazanmış 
olacaktır. OSB'de kamulaştırma, imar ve 
altyapı çalışmalarının ve akabinde 
gerçekleştirilecek yatırımların hızlı bir 
şekilde tamamlanmasını amaçlıyoruz. 

Nevşehir Avanos Kapadokya OSB, burada 
yapılacak çeşitli yatırımlarla ve bölgesel el 
sanatlarının merkezi olarak, bölgeye 
uygun mimari özellikleriyle tasarlanacak 
olup, Kapadokya bölgesine özel bir anlam 
katacaktır.” diye konuştu.

“ELİMİZDEN GELDİĞİNCE YARDIM 
VE DESTEKLERİ SÜRDÜRECEĞİZ”
Milletvekili Özgün de, OSB'nin üretim için, 
yatırım için Avanos'a bir katma değer 
sağlayacağını belirtti.
Sadece Avanos ile kalmayacaklarını da 
aktaran Özgün, “Acıgöl OSB noktasında 
büyük hizmet taleplerimiz devam ediyor. 
Derinkuyu'da düşüncelerimiz var inşallah. 
Karacaören, Acıgöl orada çalışmamız 
devam ediyor. Bu noktada Ürgüp 
ilçemizde faaliyetleri devam eden bir 
çalışmamız var mera alanında, sanayi alanı 
noktasında düşüncelerimiz var. Kozaklı 
Organize Tarım Bölgesi  noktasında onda 
da sona yaklaşıldı.” ifadelerine yer verdi.
“GÖZDE BİR ORGANİZE SANAYİ 
BÖLGESİ OLACAK” 
Milletvekili Çalışkan ise Türkiye genelinde 
şu an itibariyle 353 tane organize sanayi 
bölgesi olduğunu hatırlattı.
2021 yılı itibariyle de bir yıl içerisinde 
Türkiye genelinde 21 bir organize sanayi 
bölgesi açtıklarını ve açmaya devam 
ettiklerini vurgulayan Çalışkan, şunları 
aktardı: “Bölgemiz için önemli bir istihdam 
kaynağı olacak ki toplamda organize 
sanayi bölgelerinde 2 buçuk milyona 
yakın bir istihdam oluşturuyor. Bölgenin 
kalkınması noktasında çok kısa bir süre 

içerisinde Avanos OSB'nin ilk yönetim 
kurulunun toplantısını yapmak bizim için 
büyük bir şans, büyük bir heyecan. 
Türkiye'nin çok ciddi sınavlardan geçtiği 
böyle bir dönemde bizim için büyük bir 
kazanım. Bizler de şehrin siyasileri, şehrin 
milletvekilleri olarak önümüzdeki süreçte 
Allah nasip ederse OSB'nin açılış gününde 
de hep beraber her türlü desteği 
vereceğimizin sözünü buradan veriyoruz. 
Burası Nevşehir'in, Nevşehir halkının.” 

“HER TÜRLÜ YATIRIM İÇİN ELİMİZİ 
TAŞIN ALTINA KOYMAYA HAZIRIZ”
Milletvekili Kılıç da, OSB'nin Avanos'un ve 
bölgenin gelişmesine, istihdamına çok 
önemli katkı sağlayacağına inandığı 
söyledi. 
Bu tür OSB'lerin Nevşehir'de, ilçelerde 
bundan sonrasında da artarak devam 
etmesini temenni ettiğini aktaran 
Milletvekili Kılıç, şöyle devam etti: “Bizlere 
ne düşerse bundan sonrasında da 
elimizden gelenin fazlasını yapma gayreti 
içerisinde olacağımızı da bu ifade etmek 
isterim. Nevşehir'imize yapılacak her türlü 
yatırım bizim için çok çok önemli. 
Nevşehir için bundan sonrasında da 
OSB'ler dışında Nevşehir'in sorunlarına 
katkı sağlayacak türlü yatırım için elimizi 
taşın altına koymaya hazır olduğumuzu 
basınımızın önünde de bir kez daha ifade 
etmek istiyorum.”
Konuşmaların ardından toplantı basına 
kapalı olarak devam etti. HABER: 
ALPASLAN KÖRÜKCÜ

Nevşehir'in 4. Organize Sanayi Bölgesi kuruldu
Nevşehir'in 4. Organize Sanayi Bölgesi olan “Nevşehir Avanos Kapadokya Organize
Sanayi Bölgesi” kuruldu. OSB'nin ilk yönetim kurulu toplantısı gerçekleştirildi.

Yılın son belediye
meclis toplantısı yapıldı

elediyeden yapılan açıklamaya göre, BNevşehir Belediye Meclisi, 5393 
sayılı Belediye Kanunun 20. Maddesi 

gereği, gündem maddelerini görüşüp, 
karara bağlamak üzere Belediye Meclis 
Toplantı Salonunda toplandı.
Başkan Savran'ın başkanlığında 
gerçekleştirilen yılın son toplantısına AK 
Parti, MHP ve İYİ Partili meclis üyeleri ile 
birlikte Belediye Başkan Yardımcıları Nafiz 
Dirikoç, Ersin Erol ve Furkan Feralan katıldı.

Gündem maddelerinin görüşülerek karara 
bağlandığı toplantı da BaşkanSavran, 
çeşitli yatırım ve projelere ilişkin meclis 
üyelerine bilgiler vererek sorularını 
cevaplandırdı.
Savran, “Yıl boyunca Nevşehir'imiz için 
önemli kararlara imza atan tüm meclis 
üyesi arkadaşlarımıza çok teşekkür ediyor, 
alınan kararların şehrimize hayırlı olmasını 
diliyorum.” diye konuştu. 
BÜLTEN

Nevşehir Belediye Meclisi Aralık Ayı Olağan Toplantısı, 
Belediye Başkanı Mehmet Savran başkanlığında yapıldı.
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elediyeden yapılan açıklamaya göre, Bmerkezde, yeni yılın ilk ayında 
başlayacak yeni dönemde, müzik 

aletlerinin kullanımını öğrenmek 
isteyenlerin yanı sıra güzel sanatlara 
hazırlanan gençler için ücretsiz kurslar 
açılacak. 
Nevşehir Belediyesi Gençlik ve Spor 
Hizmetleri Müdürlüğü bünyesinde Kültür 
Park içerisinde açılan Güzel Sanatlar 
Merkezi, kısa sürede yoğun ilgi gördü.
Çocuk ve gençlerin yanı sıra yetişkinleri 
sanatla buluşturan merkezde, alanında 
uzman eğitmenler nezaretinde, hafta içi 
ve hafta sonu açılan kurslara yüzlerce kişi 
katılıyor. Merkezde açılan kurslara katılmak 
isteyenler için yeni dönem kurs kayıtları 
da başladı. Yeni dönemde, bağlama, gitar, 
piyano, keman, perküsyon, yan flüt, ney ve 
ud kurslarının yanı sıra güzel sanatlar 
yetenek sınavlarına hazırlanan öğrenciler 
için açılacak olan güzel sanatlara hazırlık 
(resim), yağlı boya ve kara kalem 
kurslarına dileyen herkes ücretsiz olarak 
katılabilecek.
Sınırlı kontenjanlarla hafta içi ve hafta 
sonu açılması planlanan kurslara katılmak 
isteyenler 31 Aralık tarihine kadar, Kültür 
Park içerisinde bulunan Nevşehir 
Belediyesi Güzel Sanatlar Merkezi'ne veya 
Paşa Konağı'ndaki Nevşehir Belediyesi 
Gençlik ve Spor Hizmetleri Müdürlüğü'ne 
şahsen başvurabilecekleri gibi 
www.nevsehir.bel.tr adresindeki hızlı 

menü içerisinde bulunan Gençlik ve Spor 
Hizmetleri Müdürlüğü Kurs Başvuruları 
sekmesinden online olarak kayıtlarını 
yaptırabilecek. BÜLTEN

Güzel Sanatlar Merkezi'nde
yeni dönem kurs kayıtları başladı
Güzel Sanatlar Merkezi 2024 yılı 1. 
dönem kursları için kayıtlar başladı

"Kargo dolandırıcılığı" operasyonunda 9 tutuklama
Nevşehir'de Projeli Nitelikli Dolandırıcılık Operasyonu'nda yakalanan 11 şüpheliden 9'u tutuklandı.

İ
l Emniyet Müdürlüğü Siber Suçlarla 
Mücadele Şubesi ekiplerinin, çeşitli 
kentlerde internet üzerinden bilgisayar 

ve cep telefonu gibi elektronik ürün 
satanları dolandırdıkları iddiasıyla bir 
müştekinin Avanos Cumhuriyet 
Başsavcılığına şikayeti üzerine Ankara, 
Kırıkkale, Manisa ve Aksaray'da belirlenen 
adreslere düzenledikleri eş zamanlı 
operasyonda yakalanan 11 şüpheli 

emniyetteki işlemlerinin ardından adliyeye 
sevk edilmişti.
Şüphelilerin, internet siteleri üzerinden 
satışa sunulan bilgisayar ve cep telefonu 
gibi elektronik malzemeleri alma vaadiyle 
satıcıyla irtibata geçtikleri, ürünü 
alacaklarını söyleyerek yaşadıkları illerde 
bulunan satıcının arkadaşı adına kargoya 
vermelerini istedikleri, daha sonra alıcıyla 
irtibata geçip güven sağlayarak kargo 
teslim kodlarını temin ederek kargo 
şirketinden ürünü aldıkları belirlenmişti.
Zanlıların bu yöntemle 250'den fazla 
dolandırıcılık olayında yaklaşık 10 milyon 
lira değerinde gelir sağladıkları tespit 
edilmişti.
9 ŞÜPHELİ TUTUKLANDI
Operasyon sonrasında gözaltında bulunan 
11 şüpheliden 2'si adli kontrol şartıyla 
serbest bırakılırken, 9 şüpheli ise 
çıkarıldıkları adli makamlarca tutuklandı. 
HABER MERKEZİ

Taş Köprü'de tarihi doku korunuyor

Yaklaşık 2 yıl sürecek olan Taş 
Köprü restorasyonunda 
çalışmalar sürüyor.

16 Ekim Pazartesi günü kapatılan ve en 
az 2 yıl tadilatı sürmesi beklenen Taş 

Köprü'de çalışmalar aralıksız sürüyor.
Çalışmalar kapsamında köprünün tarihi 
olan ayak kısmındaki restorasyon 
çalışmaları da titizlikle yürütülüyor.
Avanos Belediye Başkanı Celal Alper 
İbaş, tarihi ve kültürel kimliği ile 
Kapadokya bölgesinin en önemli el 
sanatları merkezi konumundaki Avanos 
ilçesinin eşsiz değerlerinden biri olan 
Taş Köprü'de Avanos Belediyesinin 
girişimleri ile başlatılan restorasyon 
çalışmalarının sürdüğünü belirtti.
Tarihi dokunun korunduğunu aktaran 
İbaş, “Karayolları Genel Müdürlüğü 
tarafından yürütülen Avanos Tarihi Taş 
Köprü'müzdeki restorasyon 
çalışmaları tarihi doku korunarak 
devam ediyor.” ifadelerini kullandı. 
HABER: ALPASLAN KÖRÜKCÜ

Avanos'un simgelerinden Taş Köprü'nün 
restorasyon çalışmalarında tarihi doku korunuyor.

Avanos'ta kış tedbirleri gözden geçirildi
Avanos'ta 2023-2024 yılı kış tedbirleri koordinasyon 
toplantısı, Kaymakamı Aziz Gölbaşı'nın başkanlığında yapıldı.

aymakamlık Toplantı Salonu'nda Kdüzenlenen toplantıda rahat bir 
kış mevsimi geçirilmesi için kamu 

kurum ve kuruluşlarının yapacağı 
çalışmalar ile riskli köy yolları, zorlu kış 
şartlarında yolların kapanmasına karşı 
alınacak önlemler ve enerji 
kesintilerinin önlenmesine yönelik 
tedbirler ele alındı.
Toplantıya katılan yetkililer, önceki 
yıllarda yapılan çalışmalar hakkında ve 
gelecek kış sezonunda hayatı ciddi 
ölçüde etkileyebilecek durumlarda 
önceden hazırlıklı olunması için 
planlanan çalışmalar hakkında 
Kaymakama bilgi verdi.
Kaymakam Gölbaşı, kış mevsiminde 
vatandaşlarımızın yaşayabilecekleri 
sıkıntıları bertaraf etmek için kamu 
kurum ve kuruluşlarımızın birlik ve 
beraberlik içerisinde çalışacaklarını 
kaydetti.

Kış mevsiminde,  trafiğin güvenli ve 
sağlıklı bir şekilde işlemesi, sürücülerin, 
yolcuların ve vatandaşların can ve mal 
güvenliğinin korunmasının en temel 
hedef olduğunu ifade eden Gölbaşı, 
ilgili tüm kurumların alacakları tedbirler 
ile birlikte kış mevsimine hazırlanıldığını 
söyledi. HABER: SEZER ALTUNOK
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oklu zekaya temas eden, Çarkadaşlığın, azmin, hayvan 
sevgisinin, empatinin işlendiği kitap 

öğrenciler tarafından ilgiyle okundu.
Gerçekleştirilen program, yazar Fesih Vural 
ile gerçekleştirilen keyifli söyleşinin 
ardından öğrencilerin söyleşiye sorularıyla 
katılımıyla devam etti. 
Ardından öğrencilerin kitaplarını 
imzalayan Vural, kitaba ilişkin soruları ve 
yorumları için öğrencilere teşekkür etti.
Program, Okul Müdürü Yaşar Altuner'in 
Fesih Vural'a çiçek takdimi ile sona erdi. 
HABER MERKEZİ

Yavuz Sultan Selim Han Ortaokulunda
okur-yazar buluşması

Nevşehir Yavuz Sultan Selim Han Ortaokulu 5. ve 6. Sınıf 
öğrencileri okulda her yıl gerçekleştirilen okur-yazar buluşmaları 
kapsamında bu yıl Fesih Vural'ın “İki Kafadar” isimli kitabını okudu.

Makine mühendislerine şilt takdim edildi
Türkiye Makine Mühendisleri Odası (TMMO) Kayseri 
Şubesine bağlı Nevşehir temsilciliği, tarafından  
mesleğinde 25, 30, 35, 40 ve 45. yıllarını tamamlayan 
makine mühendislerine meslek onur şilti takdim etti.

MMO Kayseri Şubesi Nevşehir TTemsilciliğinin düzenlediği 
Makine Mühendisleri onur 

gecesine, TMMO Kayseri Şube Başkanı 
Süleyman Varol, Nevşehir emsilcisi Avni 
Duru, yönetim kurulu üyeleri ile kamu 
ve özel sektörde görev yapan makine 
mühendisleri katıldı.
Onur gecesinin açılışında Nevşehir 
temsilcisi Duru, Makine Mühendisliğine 
katkı sağlayan büyüklerini bu tip 
organizasyonlarda görmekten dolayı 
mutluluk yaşadıklarını söyledi. 
Duru, böylesine onurlu bir mesleğe 
ciddi katkılar sağlayan makine 
mühendislerini de onurlandırmanın 
kendileri açısından da bir gurur vesilesi 
olacağını belirtti.
Törende konuşan Kayseri Şube Başkanı 
Varol da gerek Kayseri ve gerekse şube 
olarak temsilcilikler vasıtasıyla hizmet 
verdikleri 5 şehirde 3 bin 500'ü aşkın 
mühendisinin özel sektör veya kamu 
sektöründe istihdamlarının sağlandığını 
belirtti.

Şube yönetimi olarak eğitim 
çalışmalarının yanı sıra gerek kanun ve 
gerekse de yönetmeliklerce verilen 
yetkilere uygun bir şekilde faaliyetlerinin 
aralıksız sürdürüldüğünü kaydeden 
Varol, böylesine önemli bir mesleğe 
ömürlerini veren büyüklerinin de hiç 
zaman zaman unutulmayacağını 
aktardı. Kamu ve özel sektörde 
25, 30, 35, 40 ve 45 yıldan beri hizmet 
sunan makine mühendislerine meslek 
onur şilti törenle takdim edildi. 
HABER: ALPASLAN KÖRÜKCÜ

Gazi Stadı yeniden
Nevşehir Belediyesinde
Gazi Stadyumu'nun Nevşehir Belediyesine 
tahsis süresi 3 yıl daha uzatıldı.

evşehir Belediye Başkanı NMehmet Savran ve Nevşehir 
Gençlik ve Spor İl Müdürü 

Muhsin Özdemir tarafından imzalanan 
protokol kapsamında, Gazi 

Stadyumu'nun Nevşehir Belediyesine 
tahsis süresi 3 yıl daha uzatıldı.
Savran ve Özdemir, tahsis protokolünü 
birlikte imzaladı.
HABER: YASEMİN EKİCİ

İHH Gençlik Gecesi düzenledi
N

evşehir Genç İHH tarafından, 
konser ve çeşitli etkinliklerin 
düzenlendiği “Gençlik Gecesi” 

programı gerçekleştirildi. “Öncülere 

selam olsun” sloganıyla Kapadokya Kültür 
ve Sanat Merkezinde düzenlenen 
program, Kur'an-ı Kerim tilaveti ile başladı. 
Programda, Belediye Başkanı Mehmet 
Savran, IHH Başkanı Baki Öncel, Genç IHH 
Başkanı Mehmet Berat Tural selamlama 
konuşması yaptı.  Kültür Merkezindeki 
etkinlikte, “Yoldakiler Grubu” tarafından 
“Şehit tahtında”, “Öncüler” gibi sevilen 
marşlar seslendirildi. Çocuklara yönelik 
eğlenceli etkinliklerin de gerçekleştirildiği 
programda, katılımcılara çekilişle çeşitli 
hediyeler verildi.  Geçmişten günümüze 
İslam ve insanlık davasına gönül vermiş 
öncülerin anıldığı gece büyük beğeni 
topladı.  Programın sonunda İHH arama 
Kurtarma Birimi görev devir teslim töreni 
düzenlendi. Birim başkanlığı görevini uzun 
süredir yürüten Hüseyin Çakır'a teşekkür 
plaketi takdim edilirken, Çakır görevi 
Oğuz Süleyman Albayrak'a devretti. 
HABER: ALPASLAN KÖRÜKCÜ
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Çalışkan Gençlik ve Spor Bakanı
Bak'ı Nevşehir'e davet etti

Gençlik ve Spor Bakanlığına bağlı Kredi ve
Yurtlar Kurumunun Kozaklı'da yapılan 320 kapasiteli
kız öğrenci yurdu inşaatında sona gelindi.

nşaatta ve tadilatta incelemelerde 

İbulunan AK Parti Nevşehir Milletvekili 
Emre Çalışkan yaptığı paylaşımda 

Gençlik ve Spor Bakanı Osman Aşkın Bak'ı 
yurdun açılışına davet etti.
Diğer tesislerin açılışına göre planlanırsa 
katılabileceğini söyleyen Bakan Bak'a 
Milletvekili Çalışkan teşekkür etti.
Kozaklı'da inşaat süreci tamamlanan yurt 
ile 320 kız öğrenci yatak kapasitesi ve 192 
kamp eğitim merkezi yatak kapasitesi ile 
toplamda 512 yatak kapasitesiyle 
öğrencilere hizmet verilecek.
Böylelikle Kozaklı'da Nevşehir Hacı Bektaş 
Veli Üniversitesi'nde öğrenim gören kız 
öğrencilerin barınma sorunu kökten 

çözülmüş oluyor. Sürecin başından 
itibaren Kozaklı yurdunun inşaat sürecini 
aralıksız takip eden Milletvekili Çalışkan 
yaptığı paylaşımda, “Kozaklımızdayız. 
Yataklarınız hazır, odalarınız sıcak. Her şey 
sona geldi genç kardeşlerim. İlçe 
Başkanımız Orhan Uçar ve Belediye 
Başkanımız Akif Kabukçupğlu ile Kozaklı 
KYK yurdumuzdayız. Kredi ve Yurtlar 
Kurumuna bağlı 320 kapasiteli Kız Öğrenci 
Yurdumuzun artık sonuna geldik.  Resmi 
süreçleri (geçici kabul) önümüzdeki hafta 
tamamlayıp, öğrencileri ikinci yuvaları 
olan KYK yurdumuzda misafir etmeye en 
kısa sürede başlayacağız.” ifadelerine yer 
verdi. HABER:SEZER ALTUNOK

Milletvekili Çalışkan'ın başkanlığındaki 
toplantıya, Belediye Başkanı Akif 
Kabukcuoğlu, İlçe Başkanı Orhan Uçar, 
Kadın Kolları ve Gençlik Kolları ile birlikte 
çok sayıda partili de katıldı.
Toplantıda, 31 Mart 2024 tarihinde 
yapılacak olan Mahalli İdareler Genel 
Seçimleri, parti içindeki birlik ve 
dayanışmanın önemi, hedefler ve projeler 
konularında görüş alışverişinde bulunuldu.

Milletvekili Çalışkan sosyal medya 
üzerinden yaptığı paylaşımda, 
"Kozaklımızda programlarımıza devam 
ediyoruz. İlçe Yönetimimiz, Kadın Kolları 
ve Gençlik Kollarımız ile beraber 
genişletilmiş teşkilat toplantımızı 
gerçekleştirdik. Birlikte daha güçlü bir 
Türkiye için çalışmalarımıza ara vermeden 
devam edeceğiz." İfadelerine yer verdi. 
HABER: YASEMİN EKİCİ

Kozaklı'da genişletilmiş teşkilat toplantısı yapıldı
AK Parti Milletvekili Emre Çalışkan 
başkanlığında Kozaklı'da genişletilmiş 
teşkilat toplantısı yapıldı.

urat Adıyaman, para Mçekmek için gittiği 
Necdet Ersan 

Parkı'ndaki ATM'lerin önünde 
yüklü miktarda para buldu. 
Adıyaman, durumu polis 
ekiplerine bildirerek paranın 
sahibine ulaşmak istedi.
Parayı düşüren genç de 
polise parasını kaybettiği 
ihbarında bulundu.
Polis ekipleri iki kişiyi 
buluşturdu ve para sahibine 
teslim edildi.
Çalışarak geçimini sağlayan 
genç, parayı bularak 
kendisine ulaşan Adıyaman'a 
teşekkür etti. HABER: 
ALPASLAN KÖRÜKCÜ

Bulduğu parayı sahibine teslim etti
Nevşehir'de bir genç, yüklü miktarda para 
kaybetti. Parayı bulan Murat Adıyaman, paranın 
sahibine ulaşarak bulduğu parayı teslim etti.

Nevşehir Kızılay'dan
Kaymakam Battal'a hayırlı olsun ziyareti
Türk Kızılay Nevşehir heyeti, Acıgöl
Kaymakamı İsmail Battal'ı ziyaret etti.

ürk Kızılay Nevşehir İl Başkanı TErcan Civelek, bağışçı Hüseyin 
Daldiken ile birlikte Kaymakam 

Battal'a hayırlı olsun ziyaretinde 
bulundu.
Başkan Civelek ve beraberindeki 
Daldiken, Acıgöl Kaymakamı olarak 

atanan İsmail Battal'a hayırlı olsun 
dileklerini iletti. Ziyarette bir süre sohbet 
edilirken Civelek, Kaymakam Battal'a 
Nevşehir Kızılay'ın faaliyetleri ile ilgili 
bilgi verdi. Battal ziyaretten duyduğu 
memnuniyeti dile getirerek, teşekkür 
etti. HABER MERKEZİ
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Avanos Belediyesinin aralık ayı
Meclis Toplantısında hangi konular var?

vanos Belediye Meclisi, 2023 yılı AAralık ayının Meclis Toplantısını, 
5393 sayılı Belediye Kanununun 20. 

Maddesi ile Belediye Meclisi Çalışma 
Yönetmeliğinin 8. Maddesi gereğince 
hazırlanan gündem maddelerini 
görüşmek üzere yarın saat 10.00'da 
Belediye Meclis Salonunda yapacak.
Toplantının gündem maddelerinde;2023 
mali yılı bütçesinde yer alan fonksiyonel 
sınıflandırmanın birinci düzeyleri arsında 
bütçe kodlarından aktarım yapılması 
durumu. 2023 mali yılı ek bütçe yapılması 

durumu. 2023 mali yılı gelir tarifesinin 
güncellenmesi durumu. 2024 mali yılı 
gelir tarifesinin görüşülmesi durumu. 2024 
mali yılı evsel katı atık tarifesinin 
görüşülmesi durumu. 2024 yılı geçici işçi 
vize teklif cetvelinin görüşülmesi durumu. 
Mülkiyeti belediyeye ait olan arazinin satışı 
durumu. Belediye norm kadrosunda 
değişiklik yapılması durumu. 
Destek Hizmetler Müdürlüğünün 
çalışma usul ve esasları hakkında 
yönergenin görüşülmesi konuları 
yer alacak. HABER:SEZER ALTUNOK

Avanos Belediyesinin 2024 yılı mali bütçesine ek yapılacak mı
sorusu yarın yapılacak olan toplantıda yanıtını bulacak.

NESİAD'ın eğitim programları
başarıyla tamamlandı

Nevşehir Sanayici ve İş İnsanları Derneği 
(NESİAD), UR-GE Projesi çerçevesinde düzenlenen 
eğitim programlarını başarıyla tamamladı. 

atılımcılara, SWOT analizi, problem Kçözme teknikleri, risk değerlendirme 
ve analizi konularında kapsamlı 

bilgiler sunulan eğitimler, firma 
yetkilileri tarafından düzenlenen 
törenle sertifikalandırıldı.
NESİAD, iş dünyasında rekabet avantajını 
artırmak amacıyla UR-GE Projesi 
kapsamında düzenlenen eğitim 
programları ile üyelerine bilgi ve 
beceriler kazandırmayı hedefliyor. 
Bu çerçevede düzenlenen 3 günlük 
eğitimler, katılımcılara iş stratejilerini 
geliştirme, sorunlara etkili çözümler 
üretme ve riskleri etkin bir şekilde 
değerlendirme konularında pratik 
yetenekler kazandırmayı amaçlıyor.
Eğitimlere katılan firma temsilcileri, 
SWOT analizi, problem çözme teknikleri, 
risk değerlendirme ve analizi 
konularındaki yoğun ve interaktif 
programlardan memnuniyetle ayrıldı. 
Eğitimleri başarıyla tamamlayan 
katılımcılara, NESİAD yetkilileri tarafından 
düzenlenen özel bir törenle sertifikaları 
takdim edildi. NESİAD Başkanı 
Mustafa Ertaş, eğitimlerin başarıyla 

tamamlanmasının üyelerinin rekabet 
gücünü artırma konusundaki 
kararlılıklarını vurgulayarak, "İş 
dünyasındaki hızla değişen koşullara ayak 
uydurmak ve sürdürülebilir başarı elde 
etmek için bilgi ve beceri sahibi olmak 
kritik öneme sahiptir. NESİAD olarak, 
üyelerimize bu alanda sunduğumuz 
eğitimlerle iş dünyasındaki fırsatları 
değerlendirme ve sorunları etkili bir 
şekilde çözme konusunda destek 
sağlıyoruz." dedi. NESİAD, üyelerini 
güçlendirmeye devam ederek iş 
dünyasındaki lider konumunu sürdürmeyi 
hedefliyor. HABER: SEZER ALTUNOK

Avanos'ta maddi hasarlı kaza
Avanos girişindeki kavşakta tır ille minibüs 
çarpıştı. Kazada maddi hasar meydana geldi.

lınan bilgilere göre Avanos'un Agiriş kavşağında meydana gelen 
kazada tır ile minibüs çarpıştı. 

Kazada maddi hasar meydana gelirken 

trafik bir süre emniyet şeridinden 
sağlandı.
Kaza ile ilgili soruşturmaya başlanıldı. 
HABER: SEZER ALTUNOK

Derinkuyu'da çevre yolu ışıklandırılıyor
Derinkuyu'da çevre yolunun aydınlatılmasına 
yönelik çalışmaların başlatıldığı bildirildi.
Derinkuyu Belediye Başkanı Bülent 
Aksoy, yaptığı açıklamada, Çevre 
Yolunun aydınlatılmasına yönelik 
çalışmalar kapsamında 10 milyon TL'lik 
bir harcamanın yapılmasının 
öngörüldüğünü belirterek, “Sürüş 
güvenliğinin arttırılması, olası kazaların 
önüne geçilmesi için talebimiz ile 

gündeme alınan çevre yolu aydınlatma 
yapım işine başlanıldı.” dedi.
Aksoy, MEDAŞ tarafından 10 milyon TL 
ile ihale edilerek toplamda 5 kilometre 
uzunluğundaki çevre yolunun 
tamamının ışıklandırılacağını 
kaydederek, emeği geçenlere teşekkür 
etti. HABER: ALPASLAN KÖRÜKCÜ
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Down sendromlu Alperen,
altın madalya için yüzecek

evşehir'de down sendromlu 14 Nyaşındaki Alperen Koyutürk, bir 
yıl önce başladığı ve başarılı 

olduğu yüzme sporunda Türkiye 
şampiyonu olmak için çalışmalarını 
sürdürüyor.
Nevşehir Özel Eğitim Uygulama Okulu 
öğrencisi Alperen, beden eğitimi 
öğretmeninin tavsiyesiyle geçen yıl 
yüzmeye başladı. 
İl Gençlik ve Spor Müdürlüğüne ait 
yüzme havuzunda eğitim almaya 
başladıktan 5 ay sonra Okul Sporları Özel 
Sporcular Yıldızlar ve Gençler Kız-Erkek 

Türkiye Birinciliği yüzme 
müsabakalarında serbest stil 100 metrede 
Türkiye ikincisi olan Alperen Koyutürk, bu 
başarısıyla dikkatleri çekti.
Annesi ile her gün havuza giden 
Koyutürk, Türkiye Özel Sporcular Spor 
Federasyonunca (TOSSFED) 11-13 Aralık'ta 
Antalya'da düzenlenecek Türkiye 
Şampiyonası'nda altın madalya 
hedefliyor.  TOSSFED İl Temsilcisi Tarkan 
Güney, sporun özel öğrenciler üzerinde 
olumlu etkileri olduğunu, Alperen'in kısa 
sürede başarı elde etmesinin akranlarının 
da spora ilgilerini artırdığını söyledi. AA

Bir yıl önce yüzme sporuna başlayan down sendromlu 
Nevşehirli Alperen Koyutürk, Antalya'da düzenlenecek 
Türkiye Şampiyonası'nda altın madalya hedefliyor

ltınyıldız'dan yapılan açıklamaya Agöre, Okul Sporları Federasyonu ve 
Gençlik Spor Bakanlığının 

düzenlediği okullar arası kız voleybol 
müsabakalarında Altınyıldız İlköğretim 
Kurumu yıldız kız voleybol takımı grup 

maçlarında çok iyi performans 
sergileyerek herkesin beğenisini kazandı.
Okul idarecileri başarılarında emeği 
geçen beden eğitimi öğretmenlerimizden 
Hülya Ulus ve velilere teşekkür ederek 
öğrencileri kutladı. BÜLTEN

Yıldız kız voleybol
takımı yarı finalde
Altınyıldız İlköğretim Kurumu yıldız kız voleybol takımı, 
düzenlenen okullar arası kız voleybol müsabakalarında 
derece elde ederek yarı finale yükseldi.


